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Närvarande: 

Ordförande Avraam Lazaridis  HSO/ Stockholms reumatikerförening 

Vice ordförande Pia Olsson      HSO/RSMH 

Ledamot Ulf Nilsson    HSO/DHR 

Ledamot Göran Nilsson                     Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning 

 

Frånvarande, ej anmält förhinder: 

Ledamot Birgitta Johansson   HSO/ Stockholms reumatikerförening 

 

Frånvarande, anmält förhinder: 

Ledamot Börje Sandström    HSO/ Elöverkänsligas riksförbund 

Karin Lansky                                     Rinkeby-kista stadsdelsförvaltning 

  

Närvarande avdelningschef: 

Ingrid Brännström 

Äldre, funktionsnedsatta och socialpsykiatri, Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning 

  

Närvarande tjänstemän:  

Linda Melin, strateg 

Äldre, funktionsnedsättning och psykisk ohälsa, Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning 

 

Sekreterare Dragana Pajkic, Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning 

 

Gäster: 

Gäst: Håkan Jarmar RSMH. Vice ordförande i Handikappföreningarnas samarbetsorgan. 

Tidpunkt: 

Onsdag 14 november 2018, kl.14.00–16.00 
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Protokoll nr 8/2018 från 

Funktionshinderrådet 

 

Plats: Stormbyvägen 2-4, Spånga-Center, Spånga 

 

Justeras: 

 

Datum: 

 

Ulf Nilsson                                                                      Pia Olsson               

     

 

§ 1. Mötets öppnande  

Tillfällig ordförande Pia Olsson förklarade mötet öppnat och hälsade ledamöterna välkomna.  

Närvaro noterades.  

 

§ 2. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes.  

 

§ 3. Val av justerare 

Till justerare av dagens protokoll utsågs Ulf Nilsson och Pia Olsson.  

 

§ 4. Godkännande av föregående protokoll och balanslista 

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.  

 

§ 5. Anmälan om inkomna skrivelser och nämndärenden 

Inga speciella ärenden till nämnden. 

 

Paus 

 

§ 6. Gäster 

Inbjuden gäst var Håkan Jarmar RSMH. Vice ordförande i Handikappföreningarnas 

samarbetsorgan. 

Håkan Jarmar berättar att organisationen Handikappförbundens samarbetsorgan, förkortat 

HSO har bytt namn till Funktionssätt i Sverige. Det är en paraplyorganisation som består av 

individer med funktionsnedsättning och deras anhöriga. HSO har som uppgift att bedriva 

intressepolitik för medlemsföreningarna gemensamma frågor.   

Handikappföreningarnas samarbetsorgan (HSO) i Stockholms stad är en religiöst och politiskt 

obunden organisation för funktionshindersföreningar. Arbetet handlar om att stärka 

medlemsföreningarnas viktiga arbete för mänskliga rättigheter, full delaktighet och jämlikhet 

på alla områden i samhället. Det finns 32 föreningar med sammanlagt drygt 30 000 enskilda 

medlemmar. 
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Vidare fortsätter Håkan Jarmar att begreppet tillgänglighet förekommer ofta, hur behovet ser 

av tillgänglighet för personer med olika funktionsnedsättningar. Det är en beskrivning av en 

miljö och hur det förhåller sig för personer med funktionsnedsättning, tillgänglighet är en 

förutsättning för att kunna vara delaktig i samhället. Inom- och utomhusmiljön ska kunna vara 

tillgänglig för personer med funktionshinder och att kunna orientera sig. Viktigt att det finns 

hjälpmedel som till exempel hörselslinga, olika anpassningar i hemmiljön och offentliga 

platser, ha lättlästa texter, undanröja olika hinder med mera. 

 

I Stockholms stad finns råd för funktionshinderfrågor. Rådens uppgift är att bevaka olika 

frågor som rör personer med funktionsnedsättning. Råden ska kunna få insyn i olika frågor 

och ge förslag på förbättringar. HSO Stockholms stad har i uppgift att samordna nomineringar 

till funktionshinderråden. Ledamöterna väljs på fyra år. Det är i första hand ledamöter som 

bor i stadsdelen som väljs. Det är nämnden som beslutar vilka ledamöter som väljs i råden. 

Det är en utmaning att få nya ledamöter som vill sitta i rådet. Framför allt svårt att värva 

yngre personer. En del ledamöter sitter i båda råden; pensionär- och funktionshinderrådet för 

att medlemmarna inte räcker till. 

Viktiga frågor som prioriteras inom styrelsen är; 

Skolfrågor, ta ansvar för synskadade, boende, sysselsättning, arbete och tillgänglighet. 

 § 7. Tillgänglighetsfrågor 

Nämnden har fått påslag att bygga cykelrum. 

§8. Information från förvaltningen 

Linda Melin, strateg på Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning berättar att budgeten har kommit 

och arbetet med verksamhetsplan kommer att påbörja. Linda går igenom resultaten från 

brukarundersökningar gällande insatserna boendestöd, stödboende och sysselsättning enligt 

Socialtjänstlagen. Här nedan följer länkarna för resultaten för brukarundersökningar. 

 

http://www.stockholm.se/-

/Jamfor/?enhetstyp=a578c6460e9b445ca5198a24b6a7bfd8&slumpfro=60562427&ingaomrad

en=False&omraden=Rinkeby-Kista,Spanga-Tensta 

 

http://www.stockholm.se/-

/Jamfor/?enhetstyp=ecea3cf9e55b4a5aac14f665ea489d43&slumpfro=60632159&ingaomrade

n=False&omraden=Rinkeby-Kista,Spanga-Tensta 

 

http://www.stockholm.se/-

/Jamfor/?enhetstyp=c3ee698346bb427b8702780bf5b5aff9&slumpfro=60705027&ingaomrad

en=False&omraden=Rinkeby-Kista,Spanga-Tensta 

 

http://www.stockholm.se/-/Jamfor/?enhetstyp=a578c6460e9b445ca5198a24b6a7bfd8&slumpfro=60562427&ingaomraden=False&omraden=Rinkeby-Kista,Spanga-Tensta
http://www.stockholm.se/-/Jamfor/?enhetstyp=a578c6460e9b445ca5198a24b6a7bfd8&slumpfro=60562427&ingaomraden=False&omraden=Rinkeby-Kista,Spanga-Tensta
http://www.stockholm.se/-/Jamfor/?enhetstyp=a578c6460e9b445ca5198a24b6a7bfd8&slumpfro=60562427&ingaomraden=False&omraden=Rinkeby-Kista,Spanga-Tensta
http://www.stockholm.se/-/Jamfor/?enhetstyp=ecea3cf9e55b4a5aac14f665ea489d43&slumpfro=60632159&ingaomraden=False&omraden=Rinkeby-Kista,Spanga-Tensta
http://www.stockholm.se/-/Jamfor/?enhetstyp=ecea3cf9e55b4a5aac14f665ea489d43&slumpfro=60632159&ingaomraden=False&omraden=Rinkeby-Kista,Spanga-Tensta
http://www.stockholm.se/-/Jamfor/?enhetstyp=ecea3cf9e55b4a5aac14f665ea489d43&slumpfro=60632159&ingaomraden=False&omraden=Rinkeby-Kista,Spanga-Tensta
http://www.stockholm.se/-/Jamfor/?enhetstyp=c3ee698346bb427b8702780bf5b5aff9&slumpfro=60705027&ingaomraden=False&omraden=Rinkeby-Kista,Spanga-Tensta
http://www.stockholm.se/-/Jamfor/?enhetstyp=c3ee698346bb427b8702780bf5b5aff9&slumpfro=60705027&ingaomraden=False&omraden=Rinkeby-Kista,Spanga-Tensta
http://www.stockholm.se/-/Jamfor/?enhetstyp=c3ee698346bb427b8702780bf5b5aff9&slumpfro=60705027&ingaomraden=False&omraden=Rinkeby-Kista,Spanga-Tensta
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Ingrid Brännström, avdelningschef i Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning berättar att det pågår 

gemensam boendeplanering för stadsdelarna Västerort att bygga LSS gruppbostäder. 

Äldreomsorgen har tidigare haft sin boendeplanering, men det här blir det första inom LSS. 

 

§ 9. Övriga frågor 

 

 Tillgänglighet på uteserveringar, exempelvis reasuranger har inte blivit bättre för 

personer med funktionsnedsättning. 

 

 Det har varit ordningsproblem med motorcyklar i Husby. 

 

 Tunnelbanan i Kista har blivit en samling för personer med missbruksproblem. Det 

blir stökigt och det borde förekomma alkoholförbud för restauranger efter en viss tid 

på dygnet. 

 

 Återkommande fråga är Fryshuset och fritidsverksamheterna i Kista och ansvaret 

kring att hålla ordning. 

 

§ 10. Nästa möte och mötets avslutande 

Onsdag 12 december Stormbyvägen 2-4 i Spånga Center kl. 10–12.00. (Fridas Konferens) 

Gemensamt möte med Äldrerådet för presentation av budget och stadens styrning.  

 

Ordföranden tackade deltagarna och förklarade mötet avslutat. 

 

 

Vid protokollet 

 

 

Dragana Pajkic 

sekreterare  
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